
Referat bestyrelsesmøde 19/01/21 
Til stede: Gunilla, Kirstine, Sanne, Chalotte. 

Mødet foregik online pga. Covid-19 

 

1.Referat fra sidst: 

Der ligger et par hængepartier. Tingene er besværliggjort af Coronasituationen og bestyrelsen 

forsøger så godt som muligt at besvare henvendelser og udføre de nødvendige opgaver. Eneklte 

må vente til vi igen kan samles frit. 

 

2.Nyt fra udvalget: 

a) Vejudvalg. Der er indkøbt en pladevibrator til brug til vejene. Der kan rettes henvendelse til Jan, 

have nr.18. 

b) Ligeledes er der indkøbt grus, der lægges et par bunker rundt i haveforeningen, så kan man evt. 

fylde vejhullet selv. Grus er bestilt af Svend, da der var problemer med renovationsbilerne, 

containere og huller. 

c) Socialudvalget: der sker ikke noget fælles socialt så længe der er restriktioner. 

d) Festudvalg: ikke nedsat endnu. 

e) Der opfordres til at afholde et online-møde i udvalget, så kalenderen og regler (vedtaget 

23.06.2020) kan lægges på hjemmesiden. 

 

 

 

3.Nyt fra kommunen: 

Intet nyt. 

 

4.Mails: 

Der er besvaret mails. 

 

5.Evt. 

Haveforeningens årsregnskab er mailet til alle i orientering. Vi må tage en diskussion af regnskabet 

på den kommende GF. Der er et par bemærkninger fra intern revisor, der skal uddybes. 

Bestyrelsen har bl.a. fokus på ladestandere til el-biler. Det er en dyr affære at få opsat standere. 

Rasmus i have nr.4, er vores superkompetente kontakt til kommunen. Elbiler er jo lige om lidt       

 

Vi har ikke fastlagt en ny dato for den udsatte GF pga. restriktionerne, der højst sandsynligt 

fortsætter efter 7. februar. Vi planlægger GF så hurtigt, det er muligt at samles. 

 

Næste bestyrelsesmøde: 23. februar kl.17:00 Online 

 

På vegne af: 

Chalotte, Kirstine, Gunilla og Sanne 


